
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 14/3/2025 

 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «Επιτροπή Ειδικών Εκκαθαρίσεων» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το 2016 ιδρύθηκε η εταιρεία PQH, η οποία διορίστηκε από την Τράπεζα της Ελλάδος ως 

Ενιαίος Ειδικός Εκκαθαριστής για όσα εγχώρια πιστωτικά ιδρύματα βρίσκονταν σε εκκαθάριση 

(τότε 20, σήμερα 17). Ουσιαστικός στόχος του ως άνω διορισμού ήταν η ανάκτηση των 

κεφαλαίων που είχαν καλύψει το χρηματοδοτικό κενό (funding gap). Στα πλαίσια ελέγχου και 

προληπτικής εποπτείας, δημιουργήθηκε το 2013 η Επιτροπή Ειδικών Εκκαθαρίσεων, που 

υποτίθεται ότι αναφέρεται στην  Τράπεζα της Ελλάδος. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποια είναι τα μέλη της ανωτέρω επιτροπής, ποια είναι η επαγγελματική ιδιότητα καθενός εξ’ 

αυτών και ποια εξ’ αυτών έχουν ξεπεράσει τα τρία έτη, ως μέλη της Επιτροπής Ειδικών 

Εκκαθαρίσεων; 

2. Ποιο χαρακτηριστικό του βιογραφικού των ανωτέρω αναφερόμενων μελών της Επιτροπής 

Ειδικών Εκκαθαρίσεων τα καθιστά επιλέξιμα για τη συμμετοχή τους στην ως άνω επιτροπή; 

3. Ποιο είναι το ύψος των αμοιβών της εν λόγω επιτροπής, κατά τη διετία 2023 - 2024; 

4. Για ποιες ρυθμίσεις με βάση αναφοράς το όνομα/επωνυμία και την επαγγελματική ιδιότητα 

του δανειολήπτη, ύψους άνω των 250.000€, ζητήθηκε η σύμφωνη γνώμη της ανωτέρω 

επιτροπής, κατά το διάστημα 2022-2024; 

5. Για ποιους πλειστηριασμούς με βάση αναφοράς το όνομα/επωνυμία και την επαγγελματική 

ιδιότητα του δανειολήπτη, ύψους άνω των 250.000€ ζητήθηκε η σύμφωνη γνώμη της ανωτέρω 

επιτροπής, κατά το διάστημα 2022-2024; 
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6. Για ποιες περιπτώσεις εκποίησης εταιρικών μεριδίων και ομολόγων ζητήθηκε η σύμφωνη 

γνώμη της ανωτέρω επιτροπής, κατά το διάστημα 2022-2024; 

7. Σε ποιες περιπτώσεις δεν υπήρξε ομοφωνία των μελών της ανωτέρω επιτροπής για την 

λήψη απόφασης σχετικής με το ύψος τιμής πρώτης προσφοράς, όσον αφορά σε  

πλειστηριασμούς μεταξύ 500 χιλιάδων € έως και ένα εκατομμύριο € ;  

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 

 
 




